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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:415 Färjetrafik över Kvarken

Kvarken är ett havsområde söder om Bottenviken där det är som smalast 
mellan Sverige och Finland. Kvarkenfärjan som trafikerar sträckan har en 
avgörande betydelse för tillgängligheten mellan stora delar av norra Sverige 
och Finland. 

Alliansregeringen möjliggjorde ansökan om att söka EU-medel för 
Kvarkenfärjan under förra mandatperioden. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Johansson: 

Avser statsrådet att fullfölja arbetet med att säkra en tillfredsställande färjetrafik 
över Kvarken under denna mandatperiod?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-04-14
Besvaras senast
2015-04-22 kl. 12.00


